
LUNDEHAUGEN UNGDOMSSKOLE - FAU

REFERAT FRA LUNDEHAUGEN FAU 

Dato: Tirsdag 04.12.18 
 
Til stede: Cecilie Løvåsen Grøtteland, Cecilie Bærheim, Gørill Turøy Djuvsland, Kristin 
Dragsund, Kirsten-Ona Fuglset, Nina Tengesdal, Asbjørn Tonstad, Hilde Klogh, Åshild 
Holmen, Erlend Kveinen, Eva Scharpf, Ellen Marie Stangeland, Odd Inge Rødland, Torben 
Dyhr-Nielsen, Øyvind Standnes, Maren Osmundsen


• Velkommen  
Innkalling og referat godkjent.

• Rektors hjørne  
Erlend refererte fra rektor.  
Skolen ser på rutiner for overgang fra 7. til 8. trinn.  
Det jobbes med kravspesifikasjon for å gjøre  skolen i Sandnes med styrket avdeling.  
Ønsket om å få opp deltakelsen i foreldreundersøkelsen. Erlend sender mail til 
foreldrekontaktene, samt vi ber rektor om å sende ut link til foreldre på nytt. Kan vi lage en 
«happening» der klassen med best deltakelse får en enkel premie?  
Aktivitet på skolen avslutning for semesteret. 
Elevene er skeptiske til innføring av mobilfri skole, men lærerne er innstilt på at det skal gå 
fint. Det kom spørsmål om hvordan skolen vil ivareta elevene som sliter sosialt og bruker 
mobilen som en slags «flukt». Vi sender spørsmålet videre til skolens ledelse om styrket 
tilstedeværelse i en overgangsperiode. FAU ønsker en tilbakemelding fra rektor på neste 
møte i FAU. Elevrådet nevner at elevene også selv kan ta ansvar for å se disse.  
Ny avdelingsleder på plass fra 1. desember.  
Ellers alt vel på Lundehaugen skole. 
Det stilles spørsmål på vegne av elevene i 9. hva som skjer med tanke på om de skal over 
til ny ungdomsskole. FAU ønsker en tilbakemelding fra rektor på neste møte i FAU. 

• Elevrådet 
Enkelte elever har laget hærverk på toalettene. Dette er tatt opp. 
Mobilbruk er også tatt opp og sendt ut til alle klassene.  
Forberedelsene er juleballet er godt i gang. 

• Natteravnene  
Det er stadig dårlig oppmøte på Ganddal blant de som er satt opp på vakt. Det er gitt 
beskjed via Facebook og mail om at folk tar ansvar for sine vakter. På Bogafjell fungerer 
det bedre. De blir kontaktet i forkant for å sikre fremmøte. Vi vil kontakte Lions for å høre 
om de har lyst til å bidra. 

• Hjem & skole  
Arrangementet ble bra. Representantene for ungdommene ble trukket frem for god 
deltakelse og innlegg. Foreldrerollen ble løftet frem som viktig. 

• Orienteringer (juleballet + uønsket hendelse med Chromebook; erfart på Sunde 
skole.) 
Arrangementet er under kontroll.  
Elever på Sunde skole var blitt utsatt for grov hets via chat på Chromebook. Vi tar saken 
opp igjen i januar og ber rektor om å orientere om erfaringer lokalt. 
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• Eventuelt 
Er det forslag til nye foredrag til temakvelder? Psykisk helse blir nevnt. Arbeidstittel: «Stå 
på egne bein». Mars kan være aktuell måned til foreldremøtet. 

Sandnes 4.12.18
Torben Dyhr-Nielsen


